
 
 

12-11-2020 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål 

til Naalakkersuisut. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut  

1. Hvilke planer har Naalakkersuisut om ambulance i Upernavik, nu hvor ambulancen er 

gået i stykker? 

a) Vil de komme med en midlertidig løsning? 

b) Har man planer om at anskaffe en ny ambulance? 

(Medlem af Inatsisartut Jens NapãtôK ́, Partii Naleraq) 

 

Begrundelse: 

Vi ved hvor stor en hjælp ambulancer er ved akutte tilfælde for befolkningen. For børn, ældre samt 

andre gangbesværede kan umiddelbart ikke modtage hjælp, fordi der ingen ambulance er i Upernavik. 

Nu hvor vinteren står for døren og vinterstormene vil medføre udfordringer fremsætter jeg mine 

spørgsmål, fordi borgerne også skal serviceres. 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage.  


